



2 Bedroom Townhouse

Homes tailored to your needs

Nasma Residences was meticulously planned by urban design specialists, with the aim of balancing an open community feeling and your family's privacy.

There are a variety of different types of properties and plot sizes, ensuring that whatever your needs, you can find the home that is right for your family.

A two bedroom Townhouse, at approximately 1,500 sq. ft., is a perfect home for a young family.

منازل متلاصقة من غرفتي نوم

منازل صُممت خصيصاً لتلبية احتياجاتكم

تم تصميم مساكن نَسمة بعناية تامة بواسطة خبراء مختصين في تخطيط المدن، وذلك من أجل إيجاد توازنٍ محكم بين أنماط الحياة الصاخبة للمجتمعات الحديثة واحترام خصوصية العائلات.

ومع مساحات رحبة تصل إلى 1,500 قدماً مربعاً، فإن المنازل المتلاصقة من غرفتي نوم ستكون خياراً مثالياً للعائلات الشابة.

وهناك خيارات متنوعة من الوحدات السكنية وبمساحات مختلفة لتضمن لك البيت المثالي الذي يلائم احتياجاتك ومتطلبات عائلتك.



Ground Floor



First Floor

2 Bedroom Townhouse
 2 Bed + 2.5 Baths + 1 Maid
 Ground Floor: 853 sq. ft.
 First Floor: 650 sq. ft.
Total: 1,503 sq. ft.





Ground Floor



First Floor



2 Bedroom Corner Townhouse

2 Bed + 2.5 Baths + 1 Maid

Ground Floor: 853 sq. ft.

First Floor: 650 sq. ft.

Total: 1,503 sq. ft.





3 Bedroom Townhouses

The living is in the details

Attention was paid to the smallest architectural detail to ensure a truly beautiful living space.

Features such as sliding glass windows and generous ceiling heights allow for a flowing continuum of space, and a great deal of natural light, enhancing the feeling of abundant open space the house already gives.

The three bedroom Townhouses range in size from approximately 1,969 sq. ft., to 2,305 sq. ft., and as such are perfectly tailored for family life.

Our homes are characterized by spacious master bedrooms with walk-in closet and en-suite bathrooms for a daily experience of the utmost comfort.

منازل متلاصقة من ثلاث غرف نوم

الاهتمام بأدق التفاصيل هو ما يصنع الفارق الحقيقي

لقد حرصنا على الاهتمام بأدق التفاصيل المعمارية لمنحك أجمل منزل على الإطلاق.

وتتراوح مساحات المنازل المتلاصقة من ثلاث غرف نوم بين 1,969 و 2,305 قدم مربع ما يجعلها مثالية للعائلات الطموحة.

تمنحكم التجهيزات المتنوعة التي تشمل النوافذ الواسعة المنزلة والأسقف المرتفعة إحساساً مميزاً بالراحة وتتيح للإضاءة الطبيعية دخول جميع أرجاء المنزل.

وتتميز منازلنا المتلاصقة بغرف نوم رئيسية واسعة وحجرات ملابس كبيرة ملحقة بها وحمامات داخلية مريحة لمنحك تجربة يومية مفعمة بأقصى درجات الحيوية والرفاهية.



Ground Floor



First Floor



3 Bedroom Classic Townhouse

3 Bed + 2.5 Baths + Maid

Ground Floor: 1,152 sq. ft.

First Floor: 817 sq. ft.

Total: 1,969 sq. ft.





Ground Floor



First Floor



3 Bedroom Classic Corner Townhouse

3 Bed + 2.5 Baths + Maid

Ground Floor: 1,152 sq. ft.

First Floor: 817 sq. ft.

Total: 1,969 sq. ft.





Ground Floor



First Floor



3 Bedroom Premier Townhouse

3 Bed + 2.5 Baths + Maid

Ground Floor: 1,310 sq. ft.

First Floor: 995 sq. ft.

Total: 2,305 sq. ft.

